

Tour code: BTBDOCGK04-17





# 行程 / Itinerary

#### 第一天 DAY 1

# -天 新山 テ万隆

DAY 1 Johor Bahru + Bandung

※【午/晚餐】
※【L/D】

● 今天集合与指定地点、乘搭旅游巴士前往苏丹伊斯迈国际机场乘搭客机飞往印尼 - 【万隆】。抵达万隆胡森. 三思川尼瓜国际机场。专业导游将迎接贵宾们的到来. 展开购物旅程前往万隆著名【TOKO3】,【新市场】,【RUMAH MODE】,在这里您可以找到蜡染服装,丝绸,马来服装,当地小吃粮食产品等等应有尽有!午餐后,【DAGO AREA 直销工厂】,销售的品牌琳琅满目。继参观【PARIS VAN JAYA广场】。

之后前往万隆市区游,【**哥冬沙耶**】,【**亚洲非洲大厦**】,它是根据合拼荷兰建筑师J. 格柏印度尼西亚民族元素是交通运输,公共工程和水管理的荷属东印度群岛部门的座椅设计新古典主义的设计,该建筑于1920年。

Today meet at pick up point for coach transfer to Senai International Airport for your flight to **[Bandung]**. Upon arrival, proceed to Bandung City Tour. Visit **[Toko3]**, visit **[Pasar Baru]**, visit **[Rumah Mode]**. Lunch at local restaurant.

After lunch, shopping in **Factory Outlet Dago Area** (Polo, Nike Store, Level, Grande Blossom, Donatelo, Jetset, Glow, Carla, Uptown). Visit **Faris Van Java Mall** Afterwards, we'll go on a Bandung city tour to **Gedung** 

Sate ] , (Asia Africa Building ] where the Asian – African conference took place at 1959. Continue visit (Factory Outlet) at Riau Street, (Braga City Walk) , (Harum Manis)

Dinner at local restaurant, after dinner transfer to hotel.





永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)

No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru. Fax: +607 332 3722 www.bnt.com.my ⊠bnt@bnt.com.my



## 天 万隆四雅加达(四3.5小时) DAY 2 Bandung # Jakarta (# 3.5hours)

【【早/午/晚餐】 X[B/L/D]

早餐后, 启程前往【雅加达】是印度尼西亚最大的城市和首都, 位于爪 哇岛的西北海岸。雅加达是印度尼西亚的经济、文化和政治中心。

前往【缩影公园】。它将印尼全国岛屿山川、都市港口、名胜古迹 、风土人情, 连同26个一级行政区的地抛景观及风格各异的建筑都 以缩影的形式艺术地展现在游客眼前。

午餐后,【民族独立纪念碑】是雅加达市的象征,位于市中心的独立 广场公园中央,象征印尼人民取得独立的决心。接着前往【雅加達 **歷史博物館**】, 这里是過去荷蘭人的行政中心、法庭和監獄。游览 后,【**安可艺术市场**】是开放给未来艺术家聚集在一起的地方,展 示和评论他们的绘画,雕刻等手工艺术品。

After Breakfast, journey proceeds to  $\[ \]$  Taman  $\[ \]$  The park is a synopsis of Indonesian culture, with virtually all aspects of daily life in Indonesia's 26 (in 1975) provinces encapsulated in separate pavilions with the collections of Indonesian architecture, clothing, dances and traditions are all depicted impeccably. [National Monument (Monas)], the land mark city of Jakarta.

Next, [Fatahilah Musuem], the building was built in 1710 as the Stadhuis (city hall) of Batavia. [ Jakarta History Museum ], opened in 1974, displays object from the prehistory period of the city region. Visit [Ancol Art Market], shopping at Thamrin City, dinner at local restaurant. Transfer back to Hotel.





## 第三天 雅加达 票 万隆 DAY 3 Jakarta Bandung

【【早/午/晚】 X[B/L/D]

早餐后, 启程回返万隆。抵达万隆参观【伦邦农家】, 【伦邦水上市 场】。我们将在当地餐厅享用午餐。

午餐之后,继续前往参观【**覆州火山**】- 印度尼西亚的活火山,高度 海拔2200米, 是著名的旅游胜地. 您也能在这里拍照, 在这里您也可 以逛逛一些手工艺术品店。午餐后,前往【茶园】(外观/拍照)。继 前往【**牛仔裤街**】是廉价牛仔服装的生产集中地,这里无疑是爪哇 最多姿多彩,最有特色的大街。有咖啡馆,精品店,摊位和服装专卖 店, 是城市主要学生区之一。晚餐后, 回返酒店。

After breakfast transfer to Bandung . Visit [Farm House Lembang], visit [Lembang Floating Market] . Lunch at local restaurant, after lunch, visit [Tangkuban Perahu Crater] which is still active and is a legendary volcano. Its your beautiful moment, buy some merchandise, and pick your photo! Visit **[hot spring]**, visit **[Tea Plantation]** (photo stop), visit **[Cihampelas** Jeans Centre 1

Dinner at local restaurant, transfer back to Hotel

# 第四天 万隆 + 新山

DAY 4 Bandung + Johor Bahru

**火【早】** X[B]

早餐后,继前往万隆著名手信店【卡迪卡莎丽】在这里,你可选购美 味的巧克力蛋糕和香蕉芝士博伦带回与您家人朋友分享。

接着,送往机场带着美好回忆回返新山。

After breakfast ,shopping typical Bandung snacks and souvenirs at [Kartika Sari ] (Baked Brownies and Banana Cheese Bollen).

After that, transfer to Hussein Sastranegara International Airport.

#### IN THE EVENT WHERE THIS IS A DISCREPANCY BETWEEN THE ENGLISH AND CHINESE VERSION, THE CHINESE VERSION SHALL PREVAIL.

航班时间 / Flight details \*(航班可能更動 / subject to change):

出发 Dep: 第一天 / Day 1 新山 JHB - 万隆 BDO 回程 Rtn: 第四天 / Day 4 万隆 BDO - 新山 JHB

成人【全包】 (一人一房) ADULT【ALL IN】 (SINGLE ROOM)	成人【全包】 (两/三人一房) ADULT【ALL IN】 (TWIN/TRIPLE SHARING)	小孩的价格【全包】 (1位小孩和1位成人同房) CHILD TWIN【ALL IN】 (1 CHILD SHARE WITH 1 ADULT IN A ROOM)	小孩加床 【全包】 CHILD WITH BED 【ALL IN】	小孩无床 【全包】 CHILD NO BED 【ALL IN】
RM	RM	RM	RM	RM

16人成行, 16人成行及派领队 / Group departure with min. 16 adults, 16 adults with a Tour Leader

#### 全包团费包括:

来回机场接送、经济舱来回机票及机场税、 当地导游司机小费(团体出发)

#### PACKAGE INCLUDED

Malaysia Airport Transfer, Economy Class Air Ticket & Airport Tax, Tour Guide & Driver Tipping (GIT)

#### 全包团费不包括:

领队小费、酒店行李员小费、旅游保险、突发性燃油税

#### PACKAGE EXCLUDED

Tour Leader Tippings, Bell Boy Tippings, Travel Insurance, Airline Fuel Surcharge

#### 备注:

- 1. 以上价格是按16成人以上报价, 若不足16成人价格另议。
- 2. 如有突发性燃油费或是税务有任何调整, 我社有权向客 人征收附加费。
- 3. 以上价格只限持有马来西亚护照者。
- 4. 行程表所列明的交通、行程、酒店住宿及膳食安排,将可 9. 任何三人房均以折叠床为标准。 能因应不同出发日期而有所变动,恕可能不及时通知。然 10. 建议您参加团体出发旅游购买旅游保险以测安心, 而报名后有所更动的话, 我社将另作个别通知。
- 5. 行程、膳食及住宿的先后次序,以当地地接待社(地接) 的安排为准。
- 6. 若天气状况不佳, 额外加选内的景点或活动将不会被取 代且不能退款。若当地旅游景点不开放给旅客参观或游 览,将安排另一个旅游景点取代。
- 7. 如果乘搭廉价航空行程不包括机上餐饮,除非特别 备注。
- 8. 全程由中文導游讲解,領隊翻譯,如需其他语言讲 解,必须在报名时提前通知我社。我社尽可能另作 安排。
- 详情请向您的旅游顾问询问。
- 11. 确保您的权益,请详尽查阅我社之报名细则,谢谢。

#### 旅行团取消手续费

- 1. 如要取消所预定的旅行团,必须以书面形式进行, 以避免任何误会。如果本公司于出发的45天前收 到取消预定通知,本公司将征收每人RM200.00。
- 2. 如果取消预定通知是于出发前的44天或以下获得, 将征收以下的手续费。
  - =>若已报名而通知取消 RM200(每人)
  - =>出发前45天或以上 RM1,000(每人)
  - =>出发前30 44 天通知取消 RM2, 000 (每人)
  - =>出发前8 29天通知取消 50% 旅费(每人)
  - \*\*\*出发前少于7天或机票已发出 100%旅费(每人)
  - \*\*\*临时缺席者,不可退费。

#### Terms & conditions:

- 1. Quotation given is based on minimum 16 adults, Tour fare will increase if less than 16 adults.
- 2. Due to the instability of the Airport Taxes & Fuel Surcharge. We B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. will have rights to alter the differences cost incurred.
- 3. The above Tour Fare valid for Malaysia Passport Holder Only.
- 4. Flight details, itinerary, hotel and meals which stated on the itinerary above are subject to change according to different departure date
- 5. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator.
- 6. If the weather is poor, certain extra activities or attractions will not be replace nor will they be refunded. However, if said attraction is not

- open to visitors, we will replace it with another point of attraction.
- 7. If flying with low-cost airline, meals are not included, unless otherwise noted.
- 8. Principally tour commentary will be conducted in English and will be translated by the tour leader. However,, other languages can be arranged on request basis.
- Customers are bound to follow the group's schedule/itinerary. 9. Triple room sharing will base on extra roll in bed basis.
- without prior notice. Any changes after booking will inform accordingly. 10.lt is recommended that you purchase travel insurance, for more details, please inquire from your travel agent.
  - 11. To ensure the benefit of consumer, please refer to the standard terms & conditions of our Booking Information.

# Cancellation Policy for Group Tour Packages

- 1. Cancellation of booking must be made in writing to avoid any misunderstanding. If the company receives notice to cancel 45 days or more before the date of departure, a basic administrative fee of RM200.00 per person will be levied.
- 2. If notice of the cancellation is received 44 days or less before the date of departure the following charges will apply.
- => Once booking made, a basic administration charges -RM200 Per person.
- => 45 days & above before departure RM1,000 Per person.
- => 30 44 days before departure RM2,000 Per person.
- => 8 29 days before departure 50 % of Tour fare. \*\*\* 7 days& less or TICKETED - 100% of tour fare Per person. \*\*\*<No-Show> will be non-refundable.



永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)
No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.

Fax: +607 332 3722 www.bnt.com.my ⊠ bnt@bnt.com.my

